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Sēde atklāta plkst.15.00 

Brīvības iela 6, Malta, Maltas pagasts, Rēzeknes novads. 

 

Sēdi vada: 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs  Igors Sorokins. 

  

Sēdi protokolē: 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās  padomes locekle Arita Barovska. 

 

Piedalās:  

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes  locekļi :Valentīna Miklaševiča, Arvīds 

Anževs, Arita Barovska, Kārlis Missa, Igors Sorokins. 

 

Pieaicinātās personas: Maltas apvienības pārvaldes vadītājs Edgars Blinovs. 

 

Sēdē piedalās:  Edgars Stepiņš. 

 

Sēdes darba kārtībā: 

1. Apspriest 2025.gada 6.februāra iedzīvotāju padomes sēdē noteikto darbu izpildes kārtību, 

saskaņot to ar E. Blinovu.    

2. Nākamās sēdes datuma un laika noteikšana. 

 

1.Par Maltas pagasta iedzīvotāju padomes iepriekš uzdotajiem jautājumiem 

 I. Sorokins iesāka sēdi ar to, ka Maltas pagasta iedzīvotāju padome vēlas saņemt atbildes 

vai risinājuma veidus padomes iepriekšējās sēdēs  izvirzītajiem jautājumiem. Vārds tika dots 

E.Blinovam. Viņš īsi izklāstīja Maltas pagasta vadības skatījumu par to, kā varētu tikt risināti 

aktualizētie jautājumi. 

 

1.1. Jautājums par veco padomju pastkastīšu likvidēšanu tika aktualizēts pēc protokola 

saņemšanas un uz doto brīdi informācija jau ir ievietota Malta.lv, par to, ka no 24.02 

līdz 01.03 pastkastītes tiks likvidētās gar 1.Maija ielu.  

1.2. Tika atbalstīta iedzīvotāju padomes iniciatīva par Lielās talkas organizēšanu un tās 

norises vietu: Rozentovas muižas parks. Padome aicināja pagastu izvērtēt un uzsākt  

pakāpeniskus darbus parka atjaunošanā un dažādu pasākumu organizēšanā, piemēram, 

Parka svētki, Rozentovas muižas parka svētki. E. Blinovs apliecināja, ka no Maltas 

apvienības puses, tiks sniegts pilns atbalsts Lielās talkas veiksmīgai norisei. Tika 

panākta mutiska vienošanās, ka Maltas apvienība uzsāks plānveida darbus parka 

sakārtošanai un labiekārtošanai, lai atdzīvinātu Rozentovas parku kā kultūrvēsturisko 

vietu.  

1.3. E. Blinovs sniedza skaidrojumu par Maltas ciemata apzaļumošanas darbiem pavasarī 

un vasarā, ka arī apliecināja, ka šogad Maltā visi apzaļumošanas darbi tiks veikti laikus 

un uz Maija svētkiem Maltas pagasta apkārtne tiks apzaļumota. Padomes locekļi izteica 

iedzīvotāju vēlmi ierīkot nelielu apzaļumošanas zonu laukumā, kas atrodas starp 



Andrupenes – Smilšu ielu krustojumu. E.Blinovs apsolīja veikt pārrunas ar 

apzaļumošanas uzņēmumu par šo jautājumu. 

1.4. Tika apspriests aktuālais jautājums par velosipēdista apliecības iegūšanu bērniem no 

10 gadu vecuma.  E.Blinovs informēja, ka ir iesākts darbs, lai tādu iespēju varētu 

nodrošināt Maltas bērniem. Šis jautājums tika nodots Maltas bērnu un jauniešu centra 

vadībai, jo turpmāk, par šī jautājuma risināšanu būs atbildīgs Maltas BJC. 

1.5. Jautājums, kas saistīts ar pieejamiem informācijas avotiem (facebook, Malta.lv utt.), 

tiks risināts kopā ar J. Dombrovski ( Rēzeknes novada Informācijas tehnoloģiju 

nodaļas vadītājs) un V,Aleksejevu, kas ir atbildīgs par interneta vietnes Malta.lv 

aktuālo saturu. 

1.6. Iedzīvotāju padomes uzmanības lokā  ir arī jautājums par 2025.gadā paredzētā 

Leimanišķu tilta pār Maltas upi remonta darbu lietderību un par Celtnieku ielas Maltā 

labiekārtošanas darbu pārcelšanu  no 2027. uz 2025.gadu. Pēc E.Blinova teiktā, 

skaidrība par šo jautājumā būs zināma, kad būvvaldes pārstāvji dos atzinumu vai ir 

vajadzīgs tehniskais projekts tilta remontam. Ja tehniskais projekts būs nepieciešams, 

tad nauda tiks novirzīta tehniskā projekta izveidei un Celtnieku ielas remontdarbu 

veikšanai (asfalta ieklāšana). 

 

Padome (Igors Sorokins, Valentīna Miklaševiča, Arita Barovska, Arvīds Anževs, 

Margarita Anča) nolemj: 

1. Sekot pasta kastīšu likvidācijas procesam un sniegt nepieciešamo palīdzību Maltas 

pagasta saimniecības daļas darbiniekiem. 

2. Uzturēt sakarus ar Maltas pagasta saimniecības daļas vadītāju A.Barovski, kurš tiks 

iesaistīts Lielās talkas norises procesam Maltas pagastā, un informēt viņu par visām 

iedzīvotāju padomes iniciatīvām, kas skar šo jautājumu. 

3. Uz nākošo iedzīvotāju padomes sēdi uzaicināt Maltas BJC vadītāju V.Kažoku, lai 

varētu saņemt informāciju par punktā 1.4. apskatīto jautājumu, un J.Dombrovski un 

V.Aleksejevu, lai apspriestu jautājumus par interneta vietnēm. 

 

 

 

2. Par nākamās sēdes datuma un laika noteikšanu. 

 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs  I. Sorokins izvirza 

priekšlikumu  iedzīvotāju konsultatīvās padomes kārtējo sēdi sasaukt  20.martā plkst.16:00. 

Konsultatīvās padomes locekļi piekrīt piedāvātajam datumam. 

Padome (Igors Sorokins, Valentīna Miklaševiča, Arita Barovska,  Arvīds Anževs, Kārlis 

Missa) nolemj: 

 

Rēzeknes novada Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes kārtējo sēdi sasaukt   

20.03.2025. plkst.16:00. 

 

 

Sanāksme beidzas plkst. 18.00 

 

Sēdes vadītājs ____________________________ I.Sorokins 

 

Protokoliste ______________________________A.Barovska 

 

MAP vadītājs______________________________E.Blinovs 


